

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4067

6 August 1974

Limited Distribution

ARTICLE XXIV:6 RENEGOTIATIONS

Entry into Force of Schedules LXXII and LXXII bis

The Commission of the European Communities has notified the secretariat that with effect from 1 August 1974 the concessions previously granted by the European Economic Community (Schedule XL), the Member States of the European Community for Coal and Steel (Schedule XL bis), the United Kingdom - Metropolitan Territory (Schedule XIX, Section A, Parts I and II), Denmark (Schedule XXII) and Ireland (Schedule LXI, Parts I and II) have been withdrawn and are replaced by the concessions in the Common Tariff of the European Communities contained in Schedules LXXII - European Economic Community and LXXII bis - Member States of the European Community of Coal and Steel.

One copy of these Schedules and a corrigendum thereto is being sent to each contracting party.

RENEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXIV:6

Entrée en vigueur des listes LXXII et LXXII bis

La Commission des Communautés européennes a fait savoir au secrétariat qu'avec effet au 1er août 1974 les concessions antérieurement accordées par la Communauté économique européenne (liste XL), les Etats membres de la Communauté européenne du charbon et de l'acier (liste XL bis), le Royaume-Uni, Territoire métropolitain (liste XIX, section A, parties I et II), le Danemark (liste XXII) et l'Irlande (liste LXI, parties I et II), sont retirées et remplacées par les concessions dans le tarif douanier commun des Communautés européennes reprises dans les listes LXXII - Communauté économique européenne, et LXXII bis - Etats membres de la Communauté européenne du charbon et de l'acier.

Un exemplaire de ces listes, assorties d'un corrigendum, est envoyé à chaque partie contractante.